
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 3. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål G

Hvilken effekt forventer ministeren, at en oplysningskampagne om seniorførtidspension

for kommunerne vil have i lyset af, at ministerens forgænger Jørn Neergaard Larsen alle-

rede sendte en orienteringsskrivelse til kommunerne om samme tema i 2016, og antallet

af tildelte seniorførtidspensioner stadig er langt fra de 2.700 pensioner, som man forud-

satte ville være tildelt efter ordningen efter de to første år alene?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2017-18, jf. BEU alm. del –

samrådsspm. BR.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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